
Luboń, dn. 02.11.2020r 

Przewodnicząca 

Rady Miasta Lubonia 

Teresa Zygmanowska 

W   załączeniu   w   imieniu   mieszkańców   ul.   Puszkina   przekazuję   pismo 
( petycję) dot. wyłożonego planu miejscowego Stary Luboń wraz z załącznika mi z 
prośbą o ustosunkowanie się i indywidualną odpowiedź  każdej  podpisanej  na liście 
imiennie  osobie . 

wyk. egz - 2 
egz. nr 1- adresat 
egz. nr 2 - nadawca 
za ł. nr 1- petycja 
za ł. nr 2 - lista 22 podpisów ( kopia ) 
zał . nr 3 - lista 6 podpisów (kopia) 
zał. nr 4 - lista 14 podpisów ( kopia) 
z a ł. nr 5 - mapa ul. Puszkina 
za ł. nr 6 - mapa ul. Puszkina 



Luboń, 28.10.2020r. 

Do 
Burmistrz Miasta Lubonia 
Rada Miasta Lubonia 

My, mieszkańcy ul. Puszkina, stanowczo protestujemy przeciwko 
traktowaniu nas przez Urząd miasta Lubonia jako obywateli drugiej kategorii. 
Wielokrotnie zgłaszaliśmy do Urzędu prośbę o ograniczenie tonażu 
poruszających się pojazdów z uwagi na niszczenie naszych domów, olbrzymi  
hałas i zanieczyszczenia środowiska. W odpowiedzi otrzymaliśmy projekt planu 
zagospodarowania, który przesuwa linię zabudowy budynków mieszkalnych 
(zbudowanych nawet 50 lat wcześniej) oraz tworzy drogę zbiorczą pod naszymi 
oknami ZABIERAJĄC NAM PO TRZY METRY BIEŻĄCE NASZEJ WŁASNEJ ZIEMI. 

Dlaczego Radni i Urząd zamiast reprezentować interesy mieszkańców 
reprezentują interesy bliżej nieokreślonych osób i instytucji? Czy forma 
wywłaszczeń i wieloletnich procesów sądowych jest jedyną drogą rozmowy z 
mieszkańcami, procedowaną przez władze Miasta Luboń? 

Warto zwrócić uwagę, na fakt iż, takie plany znacząco obniżają wartość 
naszych nieruchomości. Czy, my jako mieszkańcy Lubonia, jesteśmy zmuszeni 
występować do Urzędu o zadośćuczynienia, odszkodowania i dochodzenia 
kolejnych roszczeń w sądach? 

Infrastruktura drogowa w mieście Luboń daje możliwość przesunięcia 
ruchu pojazdów ciężarowych na ulice bez zabudowań mieszkalnych (np. Unijna, 
Dębiecka). Dlaczego Urząd uparcie nie chce z tej możliwości skorzystać, mimo iż 
taka zmiana znacząco poprawiłaby komfort oraz bezpieczeństwo mieszkańców? 

Ulica Puszkina od zawsze była drogą lokalną, w związku z czym żądamy by 
taką pozostała. Nie oddamy naszej ziemi na cele wybujałych fantazji jednostek 
które tworząc plany nie znają realiów naszego miasta oraz nie szanują własności, 
godności oraz zdania długoletnich mieszkańców Lubonia. 




